

HENGELSPORTVERENIGING 'T MOKSE BROEK TE MOOK OPGERICHT 4 JULI 1969

TIJDELIJK POSTADRES: DE ZEIS 22 6562 PN GROESBEEK.

E-MAIL: a.grinsven88@upcmail.nl tel: 06-20623972



Onderwerp : Notulen Algemene Ledenvergadering 25 januari 2017

Locatie: Gemeenschapshuis te Mook

Tijdstip: 20.00 uur.

Afwezig met bericht van verhindering: De heren J. Cocu, W. Bögels en R.Elissen

Notulist: T. v. Grinsven

1. Opening door voorzitter:

De voorzitter opent om plm. 20.00 uur de vergadering en heet alle aanwezig van harte welkom. Alvorens verder te gaan met de vergadering verzoekt hij een ieder om te gaan staan en een moment van stilte te houden voor de overleden leden in het afgelopen jaar onder andere Wim van Schaick en voormalig penningmeester E.Hoeven.

2. Mededelingen vanuit bestuur en van leden,

Op tafel zijn de navolgende documenten neergelegd: **agenda** van deze vergadering, **jaarslag 2016**, **notulen** van de jaarvergadering 2016, **begroting met bijbehorende financieel** verslag, deze graag na de vergadering bij bestuur inleveren. Tevens het **bestuursbesluit** van 5-9-2016 met voorwaarden voor doorstart van de vereniging alsmede **huishoudelijk reglement**.

De voorzitter gaf aan dat het huishoudelijk reglement herzien moeten worden omdat dit sedert 1993 niet meer is gewijzigd en we thans euro hebben en de ledenadministratie via Sportvisserij NL gaat. Zowel Statuten, Huishoudelijk Reglement en oprichtingsakte ontbreken in onze administratie dankzij het privé archief van de voorzitter die sedert 1981 alles bewaard wat de leden hebben gekregen, was het mogelijk om het Huishoudelijk Reglement en Statuten te herschrijven. Er zal wel een kopie van de oprichtingsakte van onze vereniging via de Kamer van Koophandel, alsmede kopie Statutenwijzigingen worden opgevraagd om alles compleet te maken. De kosten zijn € 15, - per document.

Tevens deelt de voorzitter mede dat de Lijst Viswateren (boekje) vanaf eind 2018 niet automatisch wordt toegestuurd. Men kan kiezen uit het boekje of een app op tablet en smartphone (via appstore), men moet wel voor 30 september 2017 dit persoonlijk aan Sportvisserij NL mededelen hetzij via website www.viswaterlijst.nl of bellen naar 030-6058400. Er zijn nu slechts 17 leden waarvan bekend is wat zij willen zorg dat je het regelt anders heb je een probleem.

Wij zijn voornemens om VBL's (Voorlopig Bewijs van Lidmaatschap bij de VVV in Mook-Middelaar neer te leggen zodat we ook leden direct kunnen werven, ik mag aannemen dat u akkoord gaat. Een der bestuursleden heeft de ervaring dat van deze service zeer weinig gebruik wordt gemaakt. Desondanks is het de moeite waard om meer leden te werven aldus de voorzitter.

3. Notulen AL vergadering 27 januari 2016,

Notulen gemaakt aan de hand van eigen aantekeningen omdat het opnameapparaat niet uitgeluisterd kon worden, althans niet door mij ondanks een flinke handleiding. Dus het is mogelijk dat u wat mist in deze notulen dan hoor ik dat graag aldus de voorzitter. De notulen werd zonder op – of aanmerkingen goedgekeurd.

4. Verkiezing secretaris, penningmeester, commissaris en voorzitter.

Als commissaris heeft zich Tini Schraven aangemeld, voor de vacature voorzitter heeft Theo Pieterse zich aangemeld. Er hebben zich verder geen kandidaten aangemeld ondanks persoonlijke benadering van de voorzitter bij enkele potentiële kandidaten, helaas het is niet anders. Volgens het huishoudelijk reglement artikel 15 sub a moeten de kandidaten 10 handtekeningen verzamelen onder leden als u dit wenst kan dit nu geschieden, zo niet dan vraag ik u of er bezwaren zijn tegen het in functie treden van beide kandidaten. Er waren geen bezwaren vanuit de vergadering tegen de wijze waarop beide heren zijn voorgedragen en benoemd en dus was men akkoord met de benoemingen.

De heer Nico Egtberts stelde wel de vraag aan de heer Theo Pieterse of hij bestuurs - ervaringen bezat. Theo Pieterse gaf aan dat hij zich voor 100% wil inzetten voor de vereniging en medewerking krijgt van alle bestuursleden. Voorzitter gaf aan dat hij Theo in alles zal adviseren en begeleiden zolang daar behoefte aan is.

De heer Nico Egtberts gaf aan dat wat hem betreft alle leden een zelfde contributie mochten betalen dus ook de jeugd. De voorzitter gaf aan dat het bestuur daar niet voor heeft gekozen omdat we weinig jeugdleden hebben, en toch proberen om meer jeugd bij de vereniging te krijgen door de contributie niet te verhogen.

De taak secretaris/penningmeester zal door de voorzitter worden overgenomen bij gebrek aan kandidaten. Voorzitter vraagt de vergadering of er bezwaren zijn tegen deze functie. Er waren geen bezwaren zodat de voorzitter thans aftreedt en de functie van penningmeester/secretaris op zich neemt. Tevens deelt de voorzitter mede dat hij ingevolge artikel 10 van het huishoudelijk reglement een rooster van aftreden heeft gemaakt, dit betekent dat ieder jaar 2 bestuursleden aftredend en herkiesbaar zijn. De zittingsperiode van bestuursleden is 3 jaar.

5. Jaarverslag 2016 van het bestuur.

Voorzitter vraagt aan de vergadering of het noodzakelijk is om verslag voor te lezen. Vragen opmerkingen welkom. Er waren geen op – of aanmerkingen en dus was het jaarverslag 2016 akkoord. Opmerking: boven aan het verslag staat HSV 't Mokse Broek te Mook opgericht op

4 juli 2016 dat moet dus 1969 zijn dat moge duidelijk zijn. In de eerste regel van het verslag staat: het bestuur heeft in 2015 moet zijn 2016. Excuses voor deze omissies.

6.Financieel overzichten 2016 en begroting 2017,

De voorzitter vraagt of de financiële stukken door de vergadering zijn bestudeerd en zijn er nog op – of aanmerkingen? De voorzitter geeft een korte toelichting op de begroting deze is gebaseerd op 114 leden die in 2016 hebben betaald, waardoor een klein negatief resultaat ontstaat omdat de nota van Sportvisserij NL groot € 1575,- betaald moet worden. Gaan we uit van een begroting van 200 leden dan houden we een mooi bedrag over. Er waren geen op – of aanmerkingen en aldus goedgekeurd.

7.Vaststellen maatregelen bestuursbesluit 05-09-2016,

Zoals u weet heeft het bestuur op 5-9-2016 besloten om een doorstart te maken wel onder bepaalde voorwaarden. Theo Aarns plaatste de opmerking of het niet beter was om de vereniging failliet te laten gaan en opnieuw te starten onder een andere naam met gebruik van Huishoudelijk Reglement en Statuten. Dit alternatief is ook in het bestuur besproken maar niet voor gekozen omdat daar nogal wat consequenties aan vastzitten zo even failliet verklaren is mogelijk door indienen van een aanvraag bij de rechtbank (kosten). Het kleine banksaldo gaat dan naar de schuldeisers, een nieuwe oprichtingsakte laten maken bij de notaris kost geld dat we dan niet hebben. We hebben dan ook geen startkapitaal om de potentiële leden te benaderen via een brief of de bestuursleden moeten dit zelf voorschieten. Kortom dat lag zeer lastig. De heer Broer Lelieveldt gaf aan dat het beter is om niet meer terug te komen op de achter ons gelegen moeilijke periode.

Nico Egtberts vraagt wie hoofdelijk aansprakelijk is voor deze ontstane schuld. De voorzitter heeft overleg gehad met de federatie en de jurist van Sportvisserij Nederland, beide instanties gaven aan dat de ex penningmeester verantwoordelijk is. Nico Egtberts vraagt waar men Vispassen kan aanvragen. Dit kan direct telefonisch of per mail bij de secretaris/penningmeester van de vereniging alleen is dit nu wat moeilijk voor de mensen die geen computer hebben of kunnen bedienen het bestuur zal naar een mogelijk moeten zoeken om onze vereniging bekendheid te geven. Een der leden kwam met de opmerking om een stukje in plaatselijke weekkrantjes te zetten, dit wordt binnen het bestuur nadere uit gewerkt. Via VVV kantoren heb je ook een mooi medium om te promoten. Voorzitter vraagt de vergadering of men akkoord met dit genomen besluit. Vergadering is akkoord.

8.Vaststellen inschrijfgeld via online bestellen Sportvisserij NL

In de bestuursvergadering van maandag 16 januari jl. zijn de inschrijfbedragen van onze vereniging besproken immers als men via online een Vispas aanvraagt moet men voor volwassenen € 5,- en voor € 2,- betalen. De meeste vereniging kennen inschrijfbedragen dus bestuur is van mening om dit te handhaven het brengt extra geld in en wij hebben er geen werk aan. De voorzitter vraagt de vergadering hoe men hierover denkt. Vergadering is van mening om het inschrijfgeld te handhaven brengt immers meer op en de vereniging heeft er geen werk aan.

9. Verslag kascommissie

De heren Tini Schraven en Gerrit Verhulst donck hebben op woensdag 18 januari jl. van 11.00 – 13.00 uur de financiële administratie ten huize van de voorzitter gecontroleerd. Zij hebben de financiële administratie gecontroleerd en stellen de vergadering voor om de penningmeester decharge te verlenen. De vergadering verleende de penningmeester decharge waarbij een bijzonder woord van dank aan de echtgenote van de penningmeester die de boekhouding verzorgt en een applaus volgt.

10. Verkiezing kascommissie 2017,

Er zullen nu 2 nieuwe leden gekozen moeten worden omdat Tini Schraven een bestuursfunctie ambiëert en Gerrit Verhulst donck meerder malen achtereen heeft gecontroleerd. Graag 2 nieuwe leden waarvan volgend jaar 1 aftredend moet zijn en graag 1 reserve. Nico Egtberts gaf zich op als lid, verder reageerde niemand van de vergadering. Daarom kwam het voorstel om Wim Bögels als lid te vragen, de voorzitter zal Wim benaderen. Tevens gaf Gerrit Verhulst donck zich op als reserve lid, waarvoor dank aldus de voorzitter.

11. Wedstrijdcommissie en vaststellen data en locaties,

Alle wedstrijden moesten nu via online bij de HFMN worden aangevraagd, alle wedstrijddata zijn gehonoreerd. Elke wedstrijd moet apart worden aangevraagd dus in ons geval 12 maal aanvragen effen werk maar dan heb je ook wat.

Uit de vergadering kwam naar voren dat men toch een paar wedstrijden aan de Maas wil vissen en wel 1^e en de 2^e wedstrijd. De voorzitter zal een vergunning aanvragen bij de gemeente Mook en Middelaar zodat men met de auto langs de Maas kan rijden. De locatie is achter het kerkje tot aan de oude veerstoep in Mook.

Er kwam een felle discussie opgang over de schapenbeweiding, waarbij de voorzitter duidelijk aangaf dat men langs de Mookerplas het gehele jaar rekening moet houden met schapenbeweiding, zodra de herder bekend is zal het recreatieschap zijn gegevens aan onze vereniging doorgeven zodat de schapen niet op het wedstrijd circuit lopen.

Theo Pieterse hadden enkele vragen en opmerkingen inzake wedstrijd vissen en wel de volgende:

1. Graag een paar andere vislocaties invoeren dus niet alleen de Mookerplas, vergadering gaf aan 2 Maaswedstrijden, en zoveel mogelijk wisselen op de Mookerplas als dat mogelijk is.
2. Ten aanzien van het reglement gaf Theo aan dat het weegnet eerst nat gemaakt moet worden en daarna meewegen, geen weegcorrectie toepassen.
3. Theo stelde voor om een 8 uren wedstrijd te houden en vroeg om reacties of hier animo voor is. Voorstel om bij de 1^e wedstrijd van het seizoen te peilen hoe groot de animo is voor een dergelijke wedstrijd. Nico Egtberts gaf aan om het inschrijfgeld voor een dergelijke wedstrijd hoog genoeg te maken om het daardoor aantrekkelijk



mogelijk te maken. Wel moeten minimaal 5 koppels inschrijven om een dergelijke wedstrijd te organiseren anders heeft het geen zin.

4. Theo gaf aan dat het wedstrijdreglement gevolgd moet worden omdat er toch sportvissers zijn die na een uur van voorbereiding toch nog ijzeren pinnen in de grond slaan met alle nadelige gevolgen van dien. Het uur voorbereiding is er niet voor niets.
5. Weeghulp 2016 te weten Tini Schraven stopt ermee, Wim van Schaik is bereid om deze taak van Tini over te nemen.
6. Theo gaf aan dat de vereniging in 2019 (1969 opgericht) 60 jaar zal bestaan en dit graag wil vieren door bijvoorbeeld een dag te gaan forellen in combinatie met BBC. Er kwam een discussie opgaan van voor en tegens waarop Broer Lelieveldt voorstelde dat het beste binnen het bestuur besproken moet worden en zij komen met een voorstel naar de leden. Er kwam een opmerking van een der leden dat men toch op de centen moet letten en dus een andere manier gevonden moet worden om iets dergelijks te kunnen organiseren.
7. Theo gaf ook aan dat men zijn eigen afval na de wedstrijden mee naar huis moet nemen en niet langs de waterkant te laten liggen.

12.Rondvraag,

Theo Pieterse kwam met het voorstel dat de “oude” voorzitter als 1^e aanspreekpunt van de vereniging gaat functioneren. De vergadering ging akkoord met dit voorstel.

13.Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de inbreng van de vergadering.

AMTA van Grinsven

Goedgekeurd, ***** januari 2018

Voorzitter

Tijdelijk secretaris/penningmeester

Th. A.C. Pieterse

A.J. Zwartjes

J.H.M. Klösters

P.A.T. de Kluis

M.G. Schraven